
PROTOKÓŁ nr L/2021 

Z L SESJI RADY MIEJSKIEJ SIERPCA 

z dnia 29 września 2021 roku. 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Obrady L sesji Rady Miejskiej Sierpca VIII kadencji otworzył o godz. 11:00 

Przewodniczący Rady Miejskiej Sierpca, p. Dariusz Malanowski, stwierdzając 

jednocześnie quorum uprawniające Radę do podejmowania uchwał – załącznik 

nr 1, a zakończył o godz. 15:00 tego samego dnia. 

Przed rozpoczęciem obrad Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, poprosił  

o uczczenie minutą ciszy pamięci zmarłego 8 września br. p. Wojciecha 

Wiśniewskiego, odznaczonego tytułem „Zasłużony dla Miasta Sierpca”. Dodał,  

iż Sierpc zawdzięcza mu m.in. dokumentację fotograficzną począwszy od lat 70-tych. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Artur Dariusz Balcerowski 

2. Zbigniew Długokęcki 

3. Waldemar Frydrychowicz 

4. Barbara Gil 

5. Paweł Michał Grabowski 

6. Sławomir Wojciech Jaworowski 

7. Krzysztof Kacperski 

8. Dariusz Malanowski 

9. Maciej Malanowski 

10. Krzysztof Rudowski 

11. Piotr Łukasz Rzeszotarski 

12. Wojciech Andrzej Skorłutowski 

13. Krzysztof Skrzyński 

14. Jerzy Zbigniew Stachurski 

15. Joanna Marta Szewczykowska 

2. Przyjęcie dziennego porządku obrad. 

 Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, poinformował, iż Radni otrzymali wcześniej 

dzienny porządek obrad - załącznik nr 2  i poprosił o zgłaszanie do niego uwag. 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, p. J. Szewczykowska, zgłosiła 

wniosek formalny o wprowadzenie punktu do porządku obrad dotyczącego 

rozpatrzenia skargi na dyrektora MOPS w Sierpcu. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek formalny Przewodniczącej Komisji Skarg, Wniosków i Petycji o wprowadzenie 

punktu do porządku obrad.  



Rada w głosowaniu: 14 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – przyjęła wniosek 

formalny – załącznik nr 3 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej 

Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej 

Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Jerzy Zbigniew Stachurski, Joanna Marta 

Szewczykowska 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Michał Grabowski 

Przewodniczący RM odczytał zmieniony porządek obrad a następnie poddał  

go  pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie dziennego porządku obrad. 

Rada w głosowaniu: 14 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – przyjęła dzienny 

porządek obrad – załącznik nr 4 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej 

Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej 

Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Jerzy Zbigniew Stachurski, Joanna Marta 

Szewczykowska 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Michał Grabowski 

3. Przyjęcie protokołu z XLIX sesji RM. 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, poinformował, że protokół z XLIX sesji RM 

znajduje się w Biurze Rady i jeśli do końca dnia nie zostaną zgłoszone do niego 

uwagi, protokół zostanie przyjęty. 

4. Informacje i komunikaty przewodniczącego Rady, przewodniczących Komisji oraz 

przewodniczących Klubów Radnych. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, p. K. Kacperski, poinformował o pracach komisji  

w ostatnim czasie oraz przedstawił zagadnienia omawiane na ostatnim jej 

posiedzeniu. Poprosił również Przewodniczącego RM o zwołanie kolejnego 

wspólnego posiedzenia komisji. Radny, p. J. Stachurski, poprosił, aby komisja  



ta odbyła się w godzinach popołudniowych, ponieważ nie wszyscy Radni  

są dyspozycyjni w godzinach południowych. Przewodniczący Komisji Budżetowej 

odpowiedział, że w przeszłości, pomimo ustalania posiedzeń komisji na godziny 

popołudniowe i tak przeważnie brali w niej udział tylko jej członkowie. A ta komisja,  

o której mowa, została akurat zwołana na godz. 16:00. Następnie Przewodnicząca 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, p. J. Szewczykowska, przedstawiła przebieg 

posiedzenia komisji, na którym była procedowana skarga na dyrektora MOPS  

w  Sierpcu. Radna, p. B. Gil, zadała pytanie dotyczące głosowania podczas 

posiedzenia Komisji Skarg oraz poinformowała o obradach Klubu Radnych 

„Sierpczanie” w sprawie projektów uchwał omawianych na dzisiejszej sesji. 

Przewodnicząca Komisji Skarg powiedziała, że na posiedzeniu komisji dwukrotnie 

zapytała, czy uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi zostanie przyjęta. Poza tym nikt 

z członków komisji nie wniósł uwag do protokołu z jej posiedzenia. Ad vocem Radna, 

p. B. Gil, odpowiedziała, że chodzi o to , żeby protokół zawierał prawdę a podczas 

posiedzenia nie było głosowania. Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, odczytał 

protest lekarzy SPZZOZ w Sierpcu przeciw odwołaniu ze stanowiska Dyrektora szpitala 

p. Roberta Makówki. 

 5. Sprawozdanie Burmistrza o pracy między sesjami. 

Burmistrz Miasta, p. J. Perzyński, przedstawił sprawozdanie za okres od 21 sierpnia 

2021r. do 24 września 2021 r. – załącznik nr 5. Przewodniczący Komisji 

Bezpieczeństwa, p. K. Skrzyński, podkreślił, że komisja dokłada starań,  

aby współpraca z Policją w celu poprawy jakości życia i zapewnienia spokoju 

mieszkańcom była jak najlepsza. Radny, p. S. Jaworowski, zapytał, jakie jest 

zainteresowanie mieszkańców odnośnie wymiany pieców centralnego ogrzewania. 

Burmistrz poinformował, że właśnie budżet jest zwiększany na ten cel o 40 000 zł, 

ponieważ na tyle zostały złożone wnioski. 

 6. Interpelacje i zapytania radnych.  

Interpelacje na piśmie zostały złożone przez Radną, p. B. Gil – 3 interpelacje; 

Wszystkie interpelacje zostały zarejestrowane w teczce interpelacji. Ksero dołączone  

do protokołu (załącznik nr 6). Interpelacje zostały przekazane Burmistrzowi  

do dalszego procedowania. Radna podziękowała również Z-cy Burmistrza,  

p. P. Nowakowskiemu, za rozwiązanie problemu młodzieży z ul. Jana Pawła II  

oraz Komendantowi SM, p. J. Krydzińskiemu, za podjęcie interwencji w sprawie 

załatania dziury przy ul. Konstytucji 3 Maja. 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, ogłosił 10 min. przerwy. 

7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

Burmistrz, p. J. Perzyński, odpowiedzi udzielił na interpelacje dotyczącą Radia Sierpc, 

Biblioteki Miejskiej w Sierpcu. Na interpelację dotyczącą MOSiR w Sierpcu 

odpowiedzi udzielił Dyrektor MOSiR, p. P. Burzyński. Potwierdził m.in. fakt, że w MOSiR 

prowadzi zajęcia bliska mu osoba, ale nie jest zatrudniona w tej jednostce. Pracuje 

za darmo, nie pobiera wynagrodzenia z MOSiR i jest na umowie wolontariackiej. 

Wypowiedź Dyrektora uzupełnił Przewodniczący RM mówiąc, iż jest to wybitny 

fachowiec, trenujący jeszcze w szkole średniej piłkę nożną, posiadający wszelkie 

kwalifikacje. Radny, p. K. Skrzyński, skierował pytanie do Dyrektora, ile grup, jakie 



dyscypliny i ile osób korzystało z tych obiektów sportowych przed objęciem  

przez niego stanowiska a jak to wygląda w tej chwili. Pan Burzyński wyjaśnił,  

że nie posiada dokumentów z poprzedniego okresu a jeśli chodzi o chwilę obecną 

stadion od godz. 16:00, w poniedziałki i środy, jest wypełniony do godz. 19:00  

a nawet 20:00. Trenują 4 grupy młodzieżowe, co daje liczbę ok. 80 dzieci. 

Dodatkowo obiekt wynajmują też grupy seniorskie. Już na październik rezerwacji 

dokonały grupy seniorskie i młodzieżowe z całego powiatu. Z sali fitness korzysta 

grupa taneczna „Art Dance” od godz. 16:00 do godz. 19:00 i jeszcze szereg innych 

wymienionych przez dyrektora MOSiR. W kwestii uzupełnienia Radny, p. K. Skrzyński, 

dodał, iż za kadencji poprzedniego dyrektora na stadionie były maksymalnie 2-3 

grup piłki nożnej, w budynku było mało zajęć a boisko wielofunkcyjne nie było 

wykorzystywane w ogóle. Wypowiedź Radnego Skrzyńskiego potwierdził Radny,  

p. W. Skorłutowski oraz pogratulował Panu Burzyńskiemu pomysłu zaangażowania 

najmłodszej grupy dzieci. Radna, p. B. Gil, wyraziła nadzieję, że po wypowiedzi 

Dyrektora MOSIR zostaną rozwiane wszelkie wątpliwości. Zapytała również Radnego 

Skorłutowskiego i Skrzyńskiego, co zrobili, aby poprzedni Dyrektor lepiej pracował 

oraz wyraziła pochwałę dla działań obecnego Dyrektora MOSiR, p. P. Burzyńskiego. 

Radni Skrzyński i Skorłutowski odpowiedzieli na pytanie Radnej przypominając,  

że były posiedzenia Komisji Oświaty z udziałem poprzedniego Dyrektora, gdzie 

przedstawiane były mu pewne sugestie i propozycje dotyczące prowadzenia 

jednostki, ale niestety nie zostały przyjęte. Ad vocem Radna stwierdziła,  

że zwierzchnik poprzedniego Dyrektora wiedział, jak on pracuje. Pan Burzyński 

podziękował za słowa uznania dodając, że jest to zasługa całego zespołu MOSiR. 

Radna, p. B. Gil zapytała jeszcze, ile osób jest zatrudnionych w MOSiR i poprosiła  

aby wszystkie te dane zostały przedstawione na piśmie. 

 8. Uchwała RM ws. ustalenia regulaminu nagradzania uzdolnionych dzieci  

i młodzieży realizujących obowiązek szkolny w szkołach podstawowych na terenie 

Gminy Miasto Sierpc. 

O zreferowanie projektu uchwały został poproszony Naczelnik WOK, p. M. Zdrojewski, 

który wyjaśnił, że konieczność skorygowania tego Regulaminu pojawiła się pod 

koniec bieżącego roku szkolnego podczas analizowania wniosków przedłożonych 

przez dyrekcję Szkół Podstawowych, w wyniku czego zmiany w regulaminie. Radny, 

p. W. Skorłutowski, dodał, że projekt uchwały otrzymał pozytywną opinie Komisji 

Oświaty. Radny, p. S. Jaworowski, zgłosił uwagę do par. 5 w pkt. 3 Regulaminu, 

gdzie, jego zdaniem,  jest zbyt zawężony obszar do nagradzania. Naczelnik WOK 

wyjaśnił, że akurat ten punkt został niezmienny. Wiceprzewodniczący RM,  

p. W. Frydrychowicz, zadał pytanie odnośnie par. 5 pkt. 4 Regulaminu, czy zawodnik 

reprezentuje tylko szkołę, czy klub miejski. Dodał, ze ma na myśli kluby sportowe 

reprezentujące Sierpc zdobywając sukcesy na arenie ogólnopolskiej, jak np. piłka 

ręczna plażowa, która była w finale Mistrzostw Polski co roku na podium i czy patrząc 

na interpretację par. 5 pkt. 4 Regulaminu mogliby zostać tutaj umieszczeni i mógłby 

być złożony wniosek. Przewodniczący komisji Oświaty, p. W. Skorłutowski, 

odpowiedział, że jest to otwarte nie tylko dla uczniów szkół, ale także dla członków 

klubów sportowych, którzy reprezentują Miasto Sierpc. Odpowiedział też na pytanie 

Radnego Jaworowskiego wyjaśniając, iż rejony, są to obszary dawnych województw, 

np. płockiego. Radna, p. B. Gil, zapytała, czy dzieci z sierpeckich klubów są na takim 

poziomie, o którym mowa w tym paragrafie i czy uczeń, mieszkaniec Sierpca, 

będący w klubie w innym mieście również będzie nagradzany. Dodała też,  

że dla niej najtrudniejsze w pracy komisji ds. przyznawania nagród były wnioski 



przedstawiane przez szkoły i uważa, że należałoby uczulić władze szkół, aby kładły 

nacisk na jakość tych wniosków a nie na ilość. Naczelnik WOK, p. M. Zdrojewski, 

powiedział, że będzie apelował do dyrekcji szkół o solidną weryfikację wniosków. 

Odpowiadając na drugą część pytania, podkreślił, że istotne jest, gdzie uczeń 

będzie realizował obowiązek szkolny, jeśli w Sierpcu, to z tego wynika, że będzie 

reprezentował szkołę. Podkreślił, że musi być zrobiona łączność między szkołą  

i miastem. Burmistrz, p. J. Perzyński, podał przykład zawodnika w „Wiśle”, któremu ten 

zapis zamknąłby drogę do stypendium i zaproponował zapis w brzmieniu „odniósł 

sukcesy jako zawodnik drużyny juniorskiej na poziomie ligi wojewódzkiej – ekstraligi  

lub I ligi lub w zawodach ogólnopolskich”. Propozycje Burmistrza poparł 

Wiceprzewodniczący, p. w. Frydrychowicz. Ostatecznie Burmistrz zaproponował 

dodać zapis „rangi mistrzostw Polski”. Radny, p. K. Skrzyński, powiedział, iż żałuje,  

że tak obszernej dyskusji nie było podczas posiedzenia Komisji Oświaty, ale lepiej 

późno, niż wcale. Radna, p. B. Gil, zaproponowała aby zaznaczyć, że pkt. 1,2,3 i 5 

dotyczą indywidualnych osiągnięć, ponieważ pkt. 4 mówi o drużynie. Radca Prawny, 

p. M. Zasadowski, powiedział, że odnośnie par. 5 Regulaminu nie budzi wątpliwości, 

że pkt. 1,2,3 i 5 dotyczy osiągnięć zrealizowanych indywidualnie a jeśli chodzi o pkt.4 

zaproponował następujące brzmienie „odniósł sukcesy jako zawodnik drużyny 

juniorskiej na poziomie ligi wojewódzkiej ekstraligi lub I ligi, rangi mistrzostw Polski”. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, p. W. Skorłutowski, zapytał, gdzie jest zawarte w tym 

Miasto Sierpc. Odpowiedzi udzielił Radca Prawny, p. M. Zasadowski, wyjaśniając,  

iż mówi o tym par. 3 Regulaminu i nie wolno nadinterpretować tego w ten sposób,  

że może być mowa o uczniach innych szkół. Radny, p. K. Skrzyński, zwrócił uwagę,  

iż uchwalając ten Regulamin należałoby się zastanowić odnośnie plebiscytu  

na sportowca, ponieważ pewne rzeczy będą powielane. Radny, p. A. Balcerowski, 

zauważył, że plebiscyt nie wiąże się z przyznawaniem stypendium, jest to sam tytuł  

i ewentualnie nagroda rzeczowa. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. ustalenia regulaminu nagradzania uzdolnionych dzieci i młodzieży 

realizujących obowiązek szkolny w szkołach podstawowych na terenie Gminy Miasto 

Sierpc. 

Rada w głosowaniu:  13 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

376/L/2021 RM  ws. ustalenia regulaminu nagradzania uzdolnionych dzieci  

i młodzieży realizujących obowiązek szkolny w szkołach podstawowych na terenie 

Gminy Miasto Sierpc - załącznik nr 7 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej 

Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej 

Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

BRAK GŁOSU (1) 

Jerzy Zbigniew Stachurski 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Michał Grabowski 



9. Uchwała RM ws. ustanowienia roku 2022 rokiem obchodów Jubileuszu 700 - lecia 

Miasta Sierpca. 

Radna, p. B. Gil, zaproponowała zamianę punktów w par. 3 oraz w par. 6 pkt. 3.  

Do tych propozycji ustosunkował się i wyraził opinię Radca Prawny, p. M. Zasadowski. 

Radny, p. P. Rzeszotarski wyraził zaufanie do Przewodniczącego w kwestii wyboru 

Radnych wchodzących w skład komitetu Organizacyjnego i uwagę, że nie ma 

potrzeby takich zmian, jakie zaproponował Klub „Sierpczanie”. Radna powiedziała, 

że nie podziela głosów swoich przedmówców i podtrzymuje to, co powiedziała. 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, zaprosił wszystkich chętnych do współpracy. 

Ad vocem Radny, p. P. Rzeszotarski, poprosił, aby Radni, którzy zgłoszą się do pracy 

w Komitecie, swoją pracę wykonywali solidnie, ponieważ jest to ciężka praca. 

Radna, p. B. Gil, zapytała, czy powstanie strona w Internecie, gdzie będzie można 

zgłaszać pomysły i propozycje. Przewodniczący RM wyraził przypuszczenie, że o tym 

zadecyduje Komitet Organizacyjny. Radny, p. K. Kacperski, zaproponował,  

aby Radni podawali kandydatury innych Radnych. Następnie Przewodniczący RM 

poprosił o zgłaszanie kandydatów. Wiceprzewodniczący RM, p. Z. Długokęcki, 

zaproponował kandydaturę Radnego, p. K. Rudowskiego, który z kolei zgłosił Radną, 

p. J. Szewczykowską. Radny, p. K. Kacperski, zaproponował kandydaturę Radnego, 

p. K. Skrzyńskiego. Radna, p. B. Gil, zgłosiła swoją osobę do pracy w Komitecie,  

po czym Radny, p. S. Jaworowski, zaproponował właśnie kandydaturę Radnej Gil. 

Następnie Przewodniczący RM odczytał nazwiska wszystkich zgłoszonych 

kandydatów i poddał uchwałę pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. ustanowienia roku 2022 rokiem obchodów Jubileuszu 700 - lecia 

Miasta Sierpca..  

Rada w głosowaniu:  12 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

377/L/2021 RM  ws. ustanowienia roku 2022 rokiem obchodów Jubileuszu 700 - lecia 

Miasta Sierpca  - załącznik nr 8 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej 

Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Krzysztof Skrzyński, Joanna 

Marta Szewczykowska 

BRAK GŁOSU (1) 

Wojciech Andrzej Skorłutowski 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Michał Grabowski, Jerzy Zbigniew Stachurski 

 

 

 



10. Uchwała RM ws. zmiany składu osobowego Rady Fundacji "Sierpc 2000". 

W tym punkcie głos zabrał Burmistrz, p. J. Perzyński, wyjaśniając powody podjęcia  

tej uchwały, jak również powiązanej z nią uchwały w punkcie następnym, wyrażając 

również prośbę o podjęcie obu projektów, które umożliwią dalsze funkcjonowanie 

Fundacji „Sierpc 2000”. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. zmiany składu osobowego Rady Fundacji "Sierpc 2000"..  

Rada w głosowaniu:  12 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

378/L/2021 RM  ws. zmiany składu osobowego Rady Fundacji "Sierpc 2000" - 

załącznik nr 9 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej 

Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Krzysztof Skrzyński, Joanna 

Marta Szewczykowska 

BRAK GŁOSU (1) 

Wojciech Andrzej Skorłutowski 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Michał Grabowski, Jerzy Zbigniew Stachurski 

 

11. Uchwała RM ws. zmiany uchwały Rady Miejskiej Sierpca nr 116/XVII/2019 z dnia    

21 sierpnia 2019r. w sprawie określenia składu osobowego Rady Fundacji "Sierpc 2000 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. zmiany uchwały Rady Miejskiej Sierpca nr 116/XVII/2019 z dnia 21 

sierpnia 2019r. w sprawie określenia składu osobowego Rady Fundacji "Sierpc 2000"..  

Rada w głosowaniu:  12 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

379/L/2021 RM  ws. zmiany uchwały Rady Miejskiej Sierpca nr 116/XVII/2019 z dnia 21 

sierpnia 2019r. w sprawie określenia składu osobowego Rady Fundacji "Sierpc 2000" - 

załącznik nr 10 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej 

Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Krzysztof Skrzyński, Joanna 

Marta Szewczykowska 

BRAK GŁOSU (1) 



Wojciech Andrzej Skorłutowski 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Michał Grabowski, Jerzy Zbigniew Stachurski 

12. Uchwała RM ws. wyrażenia zgody na kontynuację dzierżawy nieruchomości  

w trybie bezprzetargowym na okres trzech lat. 

Informacji na temat projektu uchwały udzieliła Naczelnik WAG, p. W. Szpejcher, 

która wyjaśniła, że przedmiotem dzierżawy jest nieruchomość położona  

przy ul. Wiosny Ludów, która była wykorzystywana pod działalność ogródka 

gastronomiczno – piwnego. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. wyrażenia zgody na kontynuację dzierżawy nieruchomości w trybie 

bezprzetargowym na okres trzech lat 

Rada w głosowaniu:  12 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

380/L/2021 RM  ws. wyrażenia zgody na kontynuację dzierżawy nieruchomości w 

trybie bezprzetargowym na okres trzech lat - załącznik nr 11 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej 

Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Krzysztof Skrzyński, Joanna 

Marta Szewczykowska 

BRAK GŁOSU (1) 

Wojciech Andrzej Skorłutowski 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Michał Grabowski, Jerzy Zbigniew Stachurski 

13. Uchwała RM ws. wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości. 

Na temat projektu tej uchwały wypowiedział się Naczelnik WPS, p. P. Brzeski,  

który poinformował, że dotyczy to zamiany nieruchomości będącej własnością 

miasta i firmy „Dino” i jest pokłosiem zawartego porozumienia w drodze aktu 

notarialnego, gdzie „Dino” zobowiązało się do wybudowania drogi i jeśli pojawi się 

dopłata, gmina dopłaca maksymalną kwotę 380 000 zł, bez uwzględniania 

naniesień. Dodatkowo do tej transakcji dochodzą naniesienia w postaci drogi 

wybudowanej w wyższym standardzie przez „Dino”. Naniesienia te warte by były  

ok. 1 mln. zł i bez tego zapisu miasto, z tytułu zamiany nieruchomości, musiałoby tą 

kwotę zapłacić. Następnie Naczelnik objaśnił dokonywaną zamianę przy użyciu 

załącznika graficznego. Radny, p. K. Skrzyński, zapytał, czy ta droga ma jakąś 

gwarancję. Pan Brzeski wyjaśnił, ze właśnie dlatego droga ta została wykonana  

w wyższym standardzie, aby nie uległa szybkiemu zniszczeniu i gwarancja na tą 

drogę jest. Burmistrz, p. J. Perzyński, uzupełnił, iż kwestie gwarancji są uregulowane 

umową pomiędzy inwestorem a wykonawcą i miasto przejmie te same zapisy. 

Radny, p. K. Skrzyński, powiedział, że chodzi tu o zabezpieczenie dla miasta,  



aby nie okazało się ze w niedługim czasie trzeba będzie wyłożyć pieniądze na jej 

remont. Radna, p. B. Gil, zapytała, które działki na załączniku mapowym są miejskie. 

Działki te zostały wskazane przez Burmistrza, który poinformował też, że ich łączna 

powierzchnia wynosi ok. 2 ha. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości.. 

Rada w głosowaniu:  12 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

381/L/2021 RM  ws. wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości - załącznik nr 12  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej 

Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Krzysztof Skrzyński, Joanna 

Marta Szewczykowska 

BRAK GŁOSU (1) 

Wojciech Andrzej Skorłutowski 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Michał Grabowski, Jerzy Zbigniew Stachurski 

14. Uchwala RM ws. sprzedaży nieruchomości w drodze przetargu ustnego 

ograniczonego. 

Na temat projektu tej uchwały informacji udzieliła Naczelnik WAG, p. W. Szpejcher, 

wyjaśniając, że nieruchomość będąca przedmiotem sprzedaży położona jest  

w rejonie ul. Płockiej i ul. Adama Mickiewicza, której dokonuje się w celu poprawy 

warunków zagospodarowania nieruchomości przyległej. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwala RM ws. sprzedaży nieruchomości w drodze przetargu ustnego 

ograniczonego..  

Rada w głosowaniu:  12 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

382/L/2021 RM  ws. wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości - załącznik nr 13  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara Gil, Sławomir Wojciech 

Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej Malanowski, Krzysztof 

Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

BRAK GŁOSU (2) 

Artur Dariusz Balcerowski, Wojciech Andrzej Skorłutowski 



NIEOBECNI (2) 

Paweł Michał Grabowski, Jerzy Zbigniew Stachurski 

15. Uchwała RM ws. wyrażenia zgody na przystąpienie do spółki pn. "SIM Północne 

Mazowsze" Sp. z o.o." z siedzibą w Ciechanowie. 

Projekt uchwały został zreferowany przez Naczelnika WPS, p. P. Brzeskiego,  

który wyjaśnił, że ta uchwała jest ścisłe połączona z uchwałą z punktu następnego. 

Radny, p. S. Jaworowski, zapytał, czy są znane założenia statutu tej spółki. Burmistrz, 

p. J. Perzyński, powiedział, że jest to instytucja zaufania publicznego, jest to rządowy 

charakter projektu, który ma własne formy wspierania i to właśnie Krajowy Zasób 

Nieruchomości jest gwarantem podobnych rozwiązań w skali całej Polski. Dodał,  

że nie zdarza się, aby spółka od razu miała statut, najpierw muszą znaleźć się 

wspólnicy, którzy ustalą zasady jej działania. Radca Prawny, p. M. Zasadowski, 

uzupełnił, że do statutu jest jeszcze daleka droga, ponieważ wstępne porozumienie 

zostało podpisane w sierpniu a procedowane projekty uchwał są niezbędne  

do tego, aby Burmistrz mógł skonstruować wniosek do Prezesa Krajowego Zasobu 

Nieruchomości, który będzie to weryfikował, następnie będzie to oceniała Rada 

Nadzorcza KZN oraz Minister ds. Budownictwa i dopiero po pozytywnej ocenie 

nastąpi przekazanie środków na rzecz gminy i wówczas będzie konstruowany akt 

notarialny spółki i statut. Wówczas miasto będzie przystępowało do spółki i wnosiło 

wkład pieniężny w kwocie 3 mln zł. Poinformował też, że na wszystkie gminy w Polsce 

przystąpiło wówczas 140 gmin. Ten SIM na Mazowszu jest pierwszy a więc na terenie 

woj. mazowieckiego jesteśmy pionierami. Radna, p. B. Gil, powiedziała, że jeśli 

Burmistrz zawarł porozumienie, to wypadałoby przedstawić, co ono zawiera. 

Burmistrz powiedział, że o takiej możliwości informował na ostatniej sesji Rady 

Miejskiej. Ta intencja, która została podpisana w Ciechanowie wyraża tylko chęć 

przystąpienia i nie niesie za sobą żadnych skutków finansowych. Dodał, że jako 

Burmistrz działa w interesie mieszkańców i chęć przystąpienia uważa za pozytywną 

kwestię, jeśli chodzi o SIM. Radca Prawny, p. M. Zasadowski, uzupełnił, że takie 

porozumienie nie wymagało zgody Rady a przy tym była duża presja czasu. Jednak 

dalsze działania wymagają zgody Rady Miejskiej stąd te projekty uchwał. Naczelnik 

WPS, p. P. Brzeski, uzupełnił, że porozumienie miało na celu sprawdzenie,  

czy przystępująca do tego porozumienia gmina dysponuje gruntami i ma możliwości 

techniczne do zrealizowania inwestycji oraz określenie roboczego harmonogramu. 

Radny, p. S. Jaworowski, również stwierdził, że Burmistrz mógł poinformować Radnych 

o przedmiocie tego porozumienia, chociażby kurtuazyjnie. Radny, p. K. Kacperski, 

stwierdził, że Radni nie maja po prostu prawa wchodzić w kompetencje Burmistrza. 

Radny, p. A. Balcerowski, powiedział, że podpisanie tego porozumienia nie odbyło 

się w tajemnicy, ponieważ zostało to podane do publicznej wiadomości. 

Wiceprzewodniczący RM, p. W. Frydrychowicz, powiedział, że bardziej powinno się 

skupić nad korzyściami wynikającymi dla mieszkańców z podpisania porozumienia. 

Radny, p. S. Jaworowski, poprosił Burmistrza o wyartykułowanie korzyści płynących 

dla mieszkańców, przyszłych najemców, z tego porozumienia. Pan Perzyński wyjaśnił, 

że mieszkańcy, którzy mają problem z zaciągnięciem kredytu, będą mogli  

w łatwiejszej formie otrzymać mieszkanie z zasobów spółki. Będzie to forma podobna 

do TBS-u, czyli czynsz będzie nieco wyższy, niż mieszkania własnościowego,  

ale niższy, niż obciążenie kredytem komercyjnym. Istnieje też szansa, iż najemca 

lokalu po okresie, np. 25 lat, może stać się właścicielem mieszkania. 



 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. wyrażenia zgody na przystąpienie do spółki pn. "SIM Północne 

Mazowsze" Sp. z o.o." z siedzibą w Ciechanowie..  

Rada w głosowaniu:  12 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

383/L/2021 RM  ws. wyrażenia zgody na przystąpienie do spółki pn. "SIM Północne 

Mazowsze" Sp. z o.o." z siedzibą w Ciechanowie - załącznik nr 14 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej 

Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Krzysztof Skrzyński, Joanna 

Marta Szewczykowska 

BRAK GŁOSU (1) 

Wojciech Andrzej Skorłutowski 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Michał Grabowski, Jerzy Zbigniew Stachurski 

16. Uchwała RM ws. zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków Rządowego 

Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w nowo 

tworzonej Społecznej Inicjatywie Mieszkaniowej "SIM Północne Mazowsze Sp. z o.o."  

z siedzibą w Ciechanowie. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków Rządowego Funduszu 

Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w nowo tworzonej 

Społecznej Inicjatywie Mieszkaniowej "SIM Północne Mazowsze Sp. z o.o." z siedzibą 

w Ciechanowie..  

Rada w głosowaniu:  12 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

384/L/2021 RM  ws. zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków Rządowego 

Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w nowo 

tworzonej Społecznej Inicjatywie Mieszkaniowej "SIM Północne Mazowsze Sp. z o.o."  

z siedzibą w Ciechanowie - załącznik nr 15 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej 

Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Krzysztof Skrzyński, Joanna 

Marta Szewczykowska 

BRAK GŁOSU (1) 

Wojciech Andrzej Skorłutowski 



NIEOBECNI (2) 

Paweł Michał Grabowski, Jerzy Zbigniew Stachurski 

17. Uchwała RM ws. zmiany uchwały Nr 434/LVI/2018 Rady Miejskiej Sierpca z dnia  

18 kwietnia 2018r. 

Założenia projektu uchwały wyjaśnił Burmistrz, p. J. Perzyński, informując, że chodzi tu 

o realizację zadania na tzw. „dołku”, do czego potrzebne jest również jego 

planistyczne przygotowanie. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. zmiany uchwały Nr 434/LVI/2018 Rady Miejskiej Sierpca z dnia 18 

kwietnia 2018r..  

Rada w głosowaniu:  12 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

385/L/2021 RM  ws. zmiany uchwały Nr 434/LVI/2018 Rady Miejskiej Sierpca z dnia 18 

kwietnia 2018r - załącznik nr 16 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej 

Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Krzysztof Skrzyński, Joanna 

Marta Szewczykowska 

BRAK GŁOSU (1) 

Wojciech Andrzej Skorłutowski 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Michał Grabowski, Jerzy Zbigniew Stachurski 

18. Uchwała RM ws. zmian uchwały budżetowej na 2021 rok 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, poprosił o zabranie głosu Skarbnik,  

p. K. Joniak, która wymieniła najważniejsze zmiany, jakie zostały wprowadzone  

w uchwale budżetowej, które szczegółowo wymienione są w uzasadnieniu  

do uchwały. Dodała, że najważniejsze zadania, które zostały zmienione zawiera 

załącznik nr 8 uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. zmian uchwały budżetowej na 2021 rok 

Rada w głosowaniu:  12 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

386/L/2021 RM  ws. zmian uchwały budżetowej na 2021 rok - załącznik nr 17 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

 



Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej 

Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Krzysztof Skrzyński, Joanna 

Marta Szewczykowska 

BRAK GŁOSU (1) 

Wojciech Andrzej Skorłutowski 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Michał Grabowski, Jerzy Zbigniew Stachurski 

19. Uchwała RM ws. Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sierpca na lata 2021 – 

2031. 

Skarbnik, p. K. Joniak, przedstawiła najważniejsze rzeczy, które zostały wprowadzone 

do tej uchwały, czyli nowe zadania wprowadzone wcześniej w uchwale budżetowej 

i zadania, które przechodzą na wieloletnią prognozę finansową, aby zaktualizować 

ją i wprowadzić wszystkie założenia wynikające ze zmian uchwały budżetowej. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sierpca na lata 2021 – 

2031. 

Rada w głosowaniu:  10 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

387/L/2021 RM  ws. Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sierpca na lata 2021 – 

2031 - załącznik nr 18 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Sławomir 

Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Maciej Malanowski, Krzysztof Rudowski, 

Piotr Łukasz Rzeszotarski, Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Dariusz Malanowski 

BRAK GŁOSU (2) 

Barbara Gil, Wojciech Andrzej Skorłutowski 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Michał Grabowski, Jerzy Zbigniew Stachurski 

20. Uchwała RM ws. skargi na Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej. 

Głos zabrała Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, p. J. Szewczykowska, 

która omówiła przedmiot skargi oraz  przebieg jej procedowania. Radna, p. B. Gil, 

ponowiła swoje pytanie o głosowanie podczas posiedzenia komisji. Stwierdziła 

również, że Przewodnicząca komisji wykonuje wszystkie prace za komisję. Pani 

Szewczykowska powiedziała, że odtąd formalizowanie spraw na komisji będzie 

dokonywane. Pomimo wystosowanej prośby Przewodniczącej komisji o zgłaszanie 

uwag do protokołu, takie uwagi nie wpłynęły. Dopiero dzisiaj, na sesji Radna zgłasza 



uwagi. Dodała, że zostaną one uwzględnione i protokół zostanie poprawiony. 

Radna, p. B. Gil, stwierdziła, że to właśnie Przewodnicząca powinna wiedzieć,  

jakie są procedury przeprowadzania komisji i Radni są od tego, aby załatwiać ludzkie 

sprawy. Dodała, że zapis w protokole „stanowisko zostało przyjęte głosami 6 – za” 

jest nieprawdą. Do wypowiedzi Radnej odniósł się Radny, p. A. Balcerowski,  

który uściślił, że głosowanie odbyło się po zapytaniu Przewodniczącej komisji „kto jest 

za”. Wszyscy członkowie komisji byli „za” więc można przyjąć, że zostało to przyjęte 

przez aklamację. Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, podsumował, że najbardziej 

wiążące jest głosowanie podczas sesji Rady Miejskiej. Swoje stanowisko w tej kwestii 

wyraził również Radny, p. K. Kacperski, wyrażając swoje zadziwienie uporem Radnej 

w nadmiernym drążeniu spraw. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. skargi na Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej 

Rada w głosowaniu:  10 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

387/L/2021 RM  ws. skargi na Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej - 

załącznik nr 19 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Sławomir 

Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej Malanowski, 

Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta 

Szewczykowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Barbara Gil 

BRAK GŁOSU (1) 

Wojciech Andrzej Skorłutowski 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Michał Grabowski, Jerzy Zbigniew Stachurski 

21. Sprawy różne. 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, podziękował za udział pocztu 

sztandarowego  w pogrzebie Starosty Płockiego, p. Mariusza Bieńka. W imieniu 

Burmistrza Miasta Sierpca zaprosił również Radnych na uroczystość wręczenia 

Medalu „Zasłużony dla Miasta Sierpca”. Radny, p. K. Kacperski, poprosił 

Przewodniczącego RM o zwołanie Komisji Wspólnej. Pan Malanowski podał datę  

4 października br. o godz. 16:00. Radny. p. S. Jaworowski, poinformował, że w dniu 

wczorajszym została podpisana umowa na budowę ul. Krasińskiego i podziękował  

Z-cy Burmistrza, p. P. Nowakowskiemu za zaangażowanie w projekt i budowę  

tej ulicy. Radny, p. K. Rudowski wyraził podziękowania za remont chodników  

na ul. Puławskiego oraz zaprosił na koncert Chóru Katedralnego z Płocka,  

który odbędzie się w Kościele Szkolnym w dniu 03. 10 o godz. 12:00 i o godz. 16:00  

w Klasztorze. 

  



22. Zakończenie obrad. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej,  

p. Dariusz Malanowski, zamknął obrady L sesji Rady Miejskiej Sierpca. 

 

Przewodniczący 

Rady Miejskiej Sierpca 

 /-/ 

Dariusz Malanowski 

 

  

 

Przygotował(a): Biuro Rady 

Inspektor 

/-/ 

Beata Kowalska 

 


